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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2024-01-21 
 

Plats: Strands IF:s kansli kl. 18.45–20.00  

Närvarande: Anna L, Anders S, Camilla T (deltar via länk), Micke O, Adelina B O, Ewa N A  
 

Mötet öppnas Välkomna! 
Mötessekreterare  Ewa N A 
Dagordning Utifrån grundmallen 
Föregående protokoll Godkänns. 
Uppföljning fattade 
beslut 

Kvarstående: 
 Gemensam workshopfrukost för ledare. Ev. aktuellt under våren. 

 
Ekonomi 
 

 Resultat för 2023. Budgeten drogs över med 37 000 kr. Sparade 
medel som täcker detta fanns dock. 

 Ny budget för 2024 klar. Balans mellan intäkter och utgifter.  
 Ekonomiska riktlinjer. Anders har gjort förslag, med en skrivning för 

ungdomsverksamhet upp till gymnasieåldern och en för vuxna.  
 

Blodomloppet  20 maj 2024. 
 Vår lokala styrgrypp för Blodomloppet har kontinuerliga möten med 

centrala gruppen 1 g/mån. 
 Vi får hjälp från centralt håll med info, men kan komplettera den med 

lokal info från oss i Hudik. 
 Hudikprofil trycker upp affischer till oss. Kommer att få ha lag med. 
 Viktigt att bemanningslistan uppdateras med aktuella 

funktionärsposter för 2024 så snart som möjligt. När detta är klart 
bör möte bokas med samtliga gruppers tränare - för att i god tid fixa 
bemanning på olika poster med lämpliga funktionärer bland föräldrar 
och aktiva. 
 

Mötesfrågor  Träningsgrupper. Inget aktuellt att ta upp idag. 
 Tävlings- och träningskläder. Camilla informerar från Strands 

utvecklingsgrupp. Avtalsförslag gällande kläder finns med 
Hudikprofil. Tanken är en gemensam kollektion med Craftkläder för 
hela Strand. Man ska kunna gå och prova kläder och beställa från en 
web shop. Utvecklingsgruppens nästa möte är fredag denna vecka.  

 Inför årsmötet.  
Verksamhetsberättelse. Ett förslag klart att skickas in finns framtaget. 
Sektionsstyrelse inför 2024. Genomgång av hur nuvarande personer 
ställer sig till fortsatt arbete nästa år.  

 Informationsbrev till medlemmar/aktiva. Anna har sammanställt ett 
förslag med information, bl.a. utifrån det vi skickat in om oss själva. 
Behöver kompletteras med något foto. 

 Lokalfrågan inkl. Glysis. En större grupp med medverkan från bl.a. 
Strand ska ansvara för diskussion/information till en fastighetsägare i 
Hudiksvall gällande flera olika föreningars behov. En grupp från 
Strand ska träffa kommunstyrelsen. Ett brev behöver skickas till 
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Glysis ang. vad de planerar för att möjliggöra fridrottsträning och 
tävling fr.o.m. maj. Anna och Anders hjälps åt att sammanfatta vad 
friidrotten ser är nödvändigt. 

 DM Mittsvenska i Gävle 10-11 feb. Mer info skickas ut så snart det 
kommer. Bl.a. brukar funktionärer behövas. 
 

Summering kring 
fattade beslut och 
kommunikation 

 Läs igenom ekonomiska riktlinjerna inför beslut på nästa möte. 
 Läs igenom verksamhetsberättelsen och återkoppla snarast ev. 

ändringar till Anna. 
 Anna skickar ut infobrevet till styrelsen för påsyn innan utskick. 
 Blodomloppsgruppen ser över och uppdaterar funktionärsbehovet. 

Lämpligt med utskick tidigt i mars? 
 

Nästa sektionsmöte Tors 22 feb kl. 17.00–18.30 , på kansliet.  
 

Mötet avslutas Tack för idag! 
 

 


